
Zápis z členské schůze Českého svazu chovatelů velšských koní, z.s. 

Sídlo spolku: Stračovská Lhota 25, 503 15 Nechanice 

Doba zasedání: 25.3.2023 od 11:00 do 17:15

Místo zasedání: Pivovar Modrá Hvězda, Náměstí T.G.M.159, 334 41 Dobřany 

Svolavatel: předsednictvo 

Způsob svolání: pozvánka zaslaná e-mailem 

Přítomní: viz. prezenční listina k nahlédnutí v sídle svazu 

Průběh zasedání: 

Zahájení, schválení návrhu jednacího a hlasovacího řádu, volba předsedajícího 

11:01 Schůzi zahájila  předsedkyně ČSCHVK Denisa Pačanová, členy přivítala na výroční 
členské  schůzi.  Čekáme  ještě  čtvrt  hodiny  na  případné  opozdilce.  Oficiálně  budeme 
usnášeníschopní od 12:00h.

Přítomno je 18 účastníků a 21 plných mocí.

Ondřej  Bláha  seznámil  účastníky  schůze  se  zprávou o činnosti  v roce  2022.  V prezentaci 
uvedl zhodnocení šlechtitelského programu, početní stavy koní v jednotlivých oddílech PK za 
rok  2022.  Dále  uvedl  výsledky  Mezinárodního  šampionátu  v Hradištku,  zhodnotil 
výkonnostní  zkoušky  tamtéž.  Jmenoval  další  proběhlé  výstavy  (Olomouc,  Děpoltovice, 
Plasy), zveřejnil vítěze jednotlivých akcí.
Poté se věnoval zhodnocení Welsh International Show Aachen, které se zúčastnila početná 
ekipa z České republiky, sdělil výsledky a umístění jednotlivých účastníků z ČR
Předsedkyně  ČSCHVK,  z.s.  poděkovala  všem účastníkům W.I.S.  Aachen  za  reprezentaci 
a informovala, že žádala ASCHK o příspěvek na dopravu, ale nebylo jí odpovězeno.
Dále informovala, že pořadatelé akcí se mohou obracet na ni nebo paní Rodovou z ASCHK, 
pomůžou jim vložit pozvánky na akce do nového systému ASCHK. Následně si je tam mohou 
sami upravovat, vkládat výsledky.
R. Žimulák připomněl, že na webu ASCHK lze zveřejnit informace o plemenných hřebcích, 
jedná se o náhradu tištěného katalogu hřebců.

Byla vyhlášena přestávka na oběd.

12:15 – členská schůze je usnášení schopná
Schválení návrhu jednacího a hlasovacího řádu
Pan Blažek je proti – jednací řád omezuje členy i nečleny ČSCHVK na jejich právech.
Jana Prouzová čte jednací a hlasovací řád. Navrhuje hlasovat.
Pro                            30
Proti                            7
Zdržel se                     2
Jednací řád byl schválen



Volba předsedajícího schůze
Předsedajícím schůze byla zvolena Jana Prouzová
Pro               38
Proti               0
Zdržel se       1

Zapisovatelem byla zvolena Anna Van Vuuren a ověřovatelem Lenka Dušková
Pro             39
Proti             0
Zdržel se      0

Volba skrutátorů:
Navržena byla Kateřina Doušová a Anna Prouzová, byly zvoleny v počtu
Pro              39
Proti             0
Zdržel se      0

Zpráva dozorčí komise
Rudolf Žimulák přečetl zprávu dozorčí komise. Viz. příloha
Dále přečetl stanovisko k podnětu předsednictva a doporučení dozorčí komise:
1. Aby předsednictvo a RPK svolala mimořádnou konferenci, kde se bude jednat o stávajících 
stanovách a navržení úprav stanov tak, aby jejich výklad byl zcela jednoznačný. V druhé fázi 
jednalo o stávajícím Řádu plemenné knihy a jeho úpravě tak, aby se zestručnil jeho obsah, byl 
jasný a srozumitelný, aby podmínky do zápisu jednotlivých oddílů byly jasné a srozumitelné, 
aby byla připravená metodika svodu a licentace hřebců a dalších potřebných dokumentů. 

2. Aby pan Pavel Blažek stáhl příspěvky na sociálních sítích, které kritizují práci a jednání 
orgánů svazu a RPK s odůvodněním stáhnutí, že po vzájemné domluvě bude snaha o změnu 
výše uvedených dokumentů k prospěchu věci. Žádáme, aby pan Blažek stáhl příspěvky v co 
možná nejdřívějším termínu,  ideálně  nejpozději  však do tří  dnů od odsouhlasení  usnesení 
z této členské schůze.

Přijetí závěrů dozorčí komise a vložení jejich návrhu do usnesení schůze

Pro              35
Proti             4
Zdržel se      0

Denisa Pačanová vysvětluje, proč nejsou zapsáni členové dozorčí komise a Kateřina Doušová 
v rejstříku  –  chyba  je  v adrese,  kterou  systém  nezná  a  nelze  zaregistrovat,  zkoušela  to 
několikrát.

Pan Blažek  se  zjištěním a  závěry  dozorčí  komise  nesouhlasí.  Čte  svoji  odpověď dozorčí 
komisi.
Kateřina Červená,  členka dozorčí komise – podněty pro dozorčí komisi nebyly konkrétní, 
nevěděli, co mají hledat, nesrovnalosti nejsou. Nevyjasněné zahraniční výjezdy našly v roce 
2019, 2020.



Anna  van  Vuurenová  vysvětlila,  že  výjezd  do  Nizozemí  na  výběr  hřebců  byl  schválen 
tehdejším  předsednictvem,  ČSCHVK  obdržel  dotaci  od  ASCHK.  Na  schůzi  WPCS  byla 
nominována  svazem,  proto  jí  byla  proplaceny  cestovní  náklady.  O  výsledcích  nemohla 
informovat, protože v následujícím roce neproběhla kvůli Covid – 19 členská schůze. Podivila 
se nad tím, proč nebyla dozorčí komisí v této věci oslovena dříve.

Předsednictvo vyzve členy, aby posílali svoje připomínky k tvorbě nových stanov.
Písemný dotaz od p. Blažka na dodržení usnesení členské schůze 2022 o vyloučení členů, 
kteří nezaplatili členské příspěvky – Kateřina Červená odpovídá, že bylo uplatněno a neplatiči 
vyloučeni.
Kateřina  Červená  potvrdila,  že  všichni  účastníci  loňské  i  letošní  členské  schůze  (včetně 
plných mocí) měli uhrazené členské příspěvky.

Na základě usnesení členské schůze byli vyloučeni členové uvedení v příloze 1.
Dalším podnětem ze stížnosti p. Blažka bylo placení startovného a boxů na MŠ. Kateřina 
Červená potvrdila, že vše bylo zaplaceno. Dozorčí komise doporučuje zlepšit rozlišení plateb. 
R. Žimulák doporučuje použít tel. číslo plátce jako variabilní symbol.

Hospodaření 2022 a rámcový rozpočet 2023 – projednání a schvalování

Jana Prouzová přednesla podrobnou zprávu o hospodaření svazu.

Diskuze u položky „inseminační odběry hřebců ve stanicích“: Předsednictvo vysvětluje, že 
dle schváleného rámcového rozpočtu pro rok 2022 byl zaplacen odběr hřebce Ysselvliedts 
New Jersey. Písemný dotaz : Proč zrovna tento hřebec? Lenka Dušková vysvětlila, že se jedná 
o  kvalitního  hřebce  s původem nezastoupeným  v ČR.  Mražené  inseminační  dávky  budou 
k dispozici chovatelům (pro členy ČSCHVK za zvýhodněnou cenu). Informace pro chovatele 
včetně ceny bude vyvěšena webové stránce svazu.
Dále Jana Prouzová přednesla podrobný rozpis příjmů a výdajů Mezinárodního šampionátu 
2022  v Hradištku.  Vysvětlila,  proč   došlo  k navýšení  u  některých  položek  a  navrhla  (za 
předsednictvo) některá zlepšení. Zpráva je přiložena k zápisu.
Členská schůze bere na vědomí výsledek hospodaření.
Pro               39
Proti               0
Zdržel se        0

Jana  Prouzová  představila  rámcový  rozpočet  na  rok  2023  a  rozpočet  na  mezinárodní 
šampionát. Rámcový rozpočet je přílohou zápisu. Dále přednesla návrh na vyplácení podpor 
pro pořadatele výstav. Lenka Dušková vysvětlila, že dle smlouvy s ASCHK má ČSCHVK 
povinnost uspořádat celostátní přehlídku a na tu potom dostane dotaci. Ostatní akce ČSCHVK 
dotuje ze svého rozpočtu. Denisa Pačanová upozorňuje, že pokud ASCHK nedostane peníze 
od ministerstva, nedostane ani svaz žádné peníze. Je třeba hospodařit uvážlivě.
Jana  Prouzová  navrhuje  navýšení  výstavních  poplatků  na  mezinárodním  šampionátu 
a výrazněji zvýhodnit členy. Dále upozornila, že i členové by se měli více zapojit do příprav 
a organizace akce. Dominika Caltová řekla, že by se tato výzva měla dostat mezi členy.
Diskuze – je třeba hledat i jiné zdroje k financování šampionátu, např. reklama, jiné dotační 
tituly. Denisa Pačanová upozornila, že administrace je velmi složitá a s nejasným výsledkem.



Rámcový rozpočet byl schválen.
Pro           38
Proti          0
Zdržel se   0
1 nepřítomen

Schválení návrhu na úpravu stanov

Vzhledem  k bodu  „Zpráva  dozorčí  komise“  a  z ní  vzešlého  požadavku  na  přepracování 
stanov, byla navrhovaná úprava stanov zamítnuta.
Pro                   0 
Proti               38
Zdržel se          0
1 nepřítomen

Plán akcí na rok 2023 

Ondřej Bláha přednesl plán akcí na rok 2023. – viz. příloha
Poděkoval chovatelům a majitelům, kteří se zúčastnili předvýběru hřebců v Písku. Barbora 
Masopustová chtěla vědět, kde se budou letos konat svody, výkonnostní zkoušky. Kdy budou 
zveřejněné  termíny.  Ondřej  Bláha informoval,  že  termíny budou zveřejněné  na webových 
stránkách svazu. Dále p. Masopustová měla připomínku k udělení AP – zmínila případ svojí 
klisny.
Rudolf Žimulák představil  výstavu v Ostravě,  uvedl důvody, proč by tam měl proběhnout 
svod.
Pavel Blažek žádal, aby se svody zveřejnily na webových stránkách.
Rada PK oznámí do     2. dubna 2023, na kterých akcích budou svody.
Předsednictvo oznámí do týdne výši příspěvku.

Volba delegátů na valnou hromadu ASCHK, z.s.

VH se bude konat 20.4. 2023 v kongresovém centru Tři věžičky v Jihlavě.
Navrženi  byli:  Ing.  Lenka  Dušková,  Ondřej  Bláha,  Petr  Radkovič,  Dis.,  Ing.  Kateřina 
Doušová, Ladislav Procházka a náhradník Denisa Pačanová.
Pro              35
Proti             3
Zdržel se      0
1 nepřítomen

Vyhlášení výsledků pohárů majitelů a chovatelů, ocenění nejlepšího mladého hřebce a klisny 
českého chovu

Ondřej Bláha vyhlásil výsledky obou pohárů a jména oceněných koní. Byly předány poháry 
a talíře.

Diskuze

Dominika Caltová se zeptala, proč bude vyhlášen pouze jeden svod s udělením AP. Zástupci 
rady plemenné knihy uvedli své důvody.



Usnesení  členské  schůze  Českého  svazu  chovatelů  velšských  koní,  z.s.  z  25.  3.  2023 
v     Hotelu Modrá Hvězda v Dobřanech u Plzně   

Členská schůze se usnáší, že 

-Na základě usnesení členské schůze 2023 byli vyloučení členové ČSCHVK, z. s., kteří jsou 
uvedení v příloze č. 1. 

- Předsednictvo pošle výzvu členům, aby do data určeného ve výzvě (tj. do tří týdnů) poslali 
svoje  podněty  na  mimořádnou  konferenci,  kterou  předsednictvo  a  RPK  svolají  kvůli 
projednání  stávajících  stanov  a  navržení  úprav  stanov  tak,  aby  jejich  výklad  byl  zcela 
jednoznačný. 

- Předsednictvo pošle výzvu členům, aby do data určeného ve výzvě (tj. do tří týdnů) poslali 
svoje podněty ke stávajícímu Řádu Plemenné knihy, aby se mohlo pokračovat v jeho úpravě 
tak,  aby  se  zestručnil  jeho  obsah,  byl  jasný  a  srozumitelný,  aby  podmínky  do  zápisu 
jednotlivých oddílů byly jasné a srozumitelné, aby mohla být připravená samostatná metodika 
svodu a licentace hřebců a dalších potřebných dokumentů. 

- SCHVALUJE Hospodaření za rok 2022 

-Na základě usnesení členské schůze 2023 možnosti využití inseminačních dávek vlastněných 
ČSCHVK budou zveřejněny na webových stránkách ČSCHVK, z.s. 

- SCHVALUJE rámcový rozpočet 2023 

-Na  základě  usnesení  členské  schůze  bude  uveřejněn  v  příloze  zápisu  z  Členské  schůze 
rámcový rozpočet na rok 2023 

-  Na Valnou hromadu  ASCHK, z.s.  2023 deleguje  členy předsednictva  Petra  Radkoviče, 
Kateřinu Doušovou, Ladislava Procházku, Lenku Duškovou a člena Rady PK Ondřeje Bláhu. 
Jako náhradníka deleguje paní předsedkyni Denisu Pačanovou. 

- NESCHVALUJE návrh na úpravu stanov 

- Rada PK oznámí do 2. dubna 2023, na kterých akcích budou svody a výkonnostní zkoušky. 

- Předsednictvo do 11. dubna 2023 oznámí výši příspěvků pro konkrétní akce. 

-Členská  základna  vznesla  požadavek  na  uspořádání  dalšího  termínu  svodu  s  možností 
udělení Akceleračního programu 

Pro              34
Proti             0
Zdržel se      4
1 nepřítomen

Zapsala Anna Van Vuuren                                            Ověřila Ing. Lenka Dušková 


